
Protokół Nr LIII/2022 

  z LIII  nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 30 listopada 2022 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych 

• Obecni według załączonej listy obecności – 15 radnych. 

 

Ad. 1 Otwarcia LIII nadzwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz 

przywitała wszystkich na dzisiejszej nadzwyczajnej sesji. Celem sprawdzenia listy obecności 

radni zalogowali się do terminalu (zał. do protokołu).  

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi 

kworum.  Przewodnicząca stwierdziła, iż sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest nagrywana i transmitowana.  

Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poinformowała, że dzisiejsza sesja została zwołana w 

trybie pilnym w związku z przyjęciem następnej dotacji na wypłatę dodatku węglowego.  

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz przedstawiła porządek obrad dzisiejszej sesji. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-
2034. 

2) w sprawie zmiany uchwały zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 
2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok 
 

4. Zamknięcie obrad  LIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

 

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Monika Starczewska – dokonujemy zmian w budżecie roku 2022 i Wieloletniej 

Prognozie Finansowej 2022. Zmiany polegają na zwiększeniu planu dochodów i wydatków 

ogółem, w tym bieżących o kwotę 367.102,23 zł, z czego z tytułu dotacji środków 

przeznaczonych na cele bieżące o 150.939,23 zł, z pozostałych dochodów 148.000,00 zł, z 

subwencji ogólnej 68.163,00 zł. Na powyższe dochody składają się odsetki z lokat – 

148.000,00 zł, dodatki dla gospodarstw domowych za inne źródła ciepła – 149.940,00 zł,  

środki z Funduszu Pomocy na świadczenia rodzinne – 3.970,00 zł., dotacje na opłacanie 

składek na ubezpieczenia zdrowotne – 3.000,00 zł. 

Zwiększenie wydatków mamy w zakresie dotacji dla szkół w Rudnikach i Łysinach – 

143.000,00 zł, dodatki dla gospodarstw domowych – 149.940,00 zł, środki z Funduszu 

Pomocy – 3.970,00 zł, na wydanie „Gazety Koniecpolskiej” – 5.000,00 zł, opłacanie składek 
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na ubezpieczenie zdrowotne – 3.000,00 zł oraz na wynagrodzenia w Szkole Podstawowej nr 2 

– 68.163,00 zł.  

Przewodnicząca Aneta Chruszcz podziękowała Pani Skarbnik i powiedziała, że to nie jest 

jeszcze ostatnia pula na dodatki węglowe i być może to nie jest ostatnia sesja nadzwyczajna. 

Środki te muszą być przyjęte uchwałą na sesji Rady Miejskiej i nie możemy ich przyjąć 

zarządzeniem.  

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk zapytała o zwiększenie wydatków na wydawanie „Gazety 

Koniecpolskiej”, niecały tydzień temu zwiększaliśmy podatki w gminie i może czas na 

oszczędności Nie chodzi o to, żeby gazety nie wydawać, ale zastanowić się nad 

zmniejszeniem nakładu. Z czego ta podwyżka wynika?  

 

Burmistrz Ryszard Suliga odpowiedział, że oszczędności wykonujemy od dłuższego czasu. 

Jeżeli chodzi o energię elektryczną musimy mieć 10% w grudniu. Natomiast jeżeli chodzi o 

gazetę to, gdybyśmy nie zrobili oszczędności na papierze to koszt wydania gazety byłby 

trzykrotny. Wiadomo, że ceny idą w górę. Nakład został także zmniejszony.  

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk – możemy o tym rozmawiać przed sesją zwyczajną a nie 

wrzucać na sesję ws. dodatków węglowych.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – jeżeli nie podejmiemy takiej decyzji, to nie będziemy 

mieć świątecznego numeru. Kwota z działu promocji została wykorzystana, a numer 

świąteczny jest w trakcie.  

 

Radny Zbigniew Domoradzki – z czego to wynika, że nie jesteśmy w stanie obliczyć ile na 

opał potrzebujemy i ile będzie wniosków? Czy rząd daje transzami pieniądze, a my będziemy 

co chwilę latać na te sesje?  

 

Burmistrz Ryszard Suliga – wszystkie środki finansowe, które otrzymujemy muszą być 

przyjęte do budżetu sesją Rady Miejskiej. Proszę o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym, 

dlatego że chcemy środki te jak najszybciej wypłacić mieszkańcom.  

 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – taki okres, że największa liczba przyjętych wniosków jest 

w listopadzie. To się wnioskuje i otrzymuje.  

Ad. 3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przystąpiono do głosowania. 

- Uchwała Nr LIII/471/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2022 r.   

w sprawie uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 
 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 
- Uchwała LIII/472/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 30 listopada 2022 r.  
w sprawie zmiany uchwały zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok. 
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Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

Ad.4 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia LIII 

  nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady LIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:45 do 16:00.        


